
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 2018-01-25
Närvarande: Wilma Paul, Elisabet Eriksson, Mikaela Heyman, Hanna Jonsson, Sofie Jansson 
Pettersson, Vikoria Grönlund, Margareta Svanberg, Fanny Willén och Camilla Johansson

§1Mötet öppnas
Ordförande öppnade mötet.

§2 Val av justerare
Camilla valdes till justerare.

§3 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll
Vi gick igenom föregående protokoll.

§5 Inkomna skrivelser
Reklam
Information om LOK-stödet

§6 Ekonomi
Margareta informerade om det ekonomiska läget och vi har gått med vinst under 2017. Margareta 
har gjort i ordning bokslutet. Det positiva resultatet beror på ökade intäkter vid tävlingar och fler 
nya medlemmar. Några medlemmar har betalat in och vi ska ta upp på årsmötet om vad som ska stå 
med vid betalningen.

§7 Ansvarsområden inför nästa år
Det fördes diskussion om rutiner inför tävlingar. Några svårigheter vi haft är att det varit oklart 
kring ansvaret för olika stationer tex speakertornet, ta undan staket mm.

Vi beslutade att vid styrelsemötet efter årsmötet delar vi upp oss där vi gör i ordning rutinerna inför 
tävlingar och vad som ska ingå i de olika ansvarsområdena och rutiner inför tävlingar.

§8 Inför årsmöte
Förslag inför nästa års styrelse
Ett år kvar
Elisabet, Hanna och Viktoria
Nyval
Anna Herrström
Omval
Wilma
Mikaela
Fanny
Margareta
Camilla
Sofie

Datum för årsmötet fredag den 19/2 kl 19.00 Victoria ordnar med 2st smörgåstårtor och dricka till. 
Elisabet och Wilma städar inför mötet.

Hanna lägger upp en kallelse på hemsidan och facebook.



§9 Övriga aktiviteter
Förslag på att ha en kick off i början av året. Styrelsen beslutade att gå ut och äta den 9/3. Tid och 
plats beslutar vi om efter årsmötet.

§10 Övriga frågor
Camilla gör ett förslag till ett välkomstbrev till nya medlemmarinför årsmötet. 

§11 Mötet avslutas
Ordförande avslutade mötet.

Sekreterare

Hanna Jonsson

Justerare

Camilla Johansson


